



Since 1981

歐洲精選7天 EUROPE 7 DAYS



歐洲

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊巴黎、阿姆斯特丹、布魯塞爾、倫敦，搭乘火車，通過英法海底隧道，體驗嶄新的經歷，及於阿姆斯特丹搭乘遊船。
- 包國際來回機票，舒適酒店，專業中/英語領隊沿途作詳細解說，觀光為主，包船票，包門票
- 精心安排部份早/晚餐，中式或當地餐。
- Tour of Paris, Versailles, Amsterdam, Brussels and London. Specially arrange channel crossing by "Le Shuttle" train.
- Includes Int'l air ticket, comfortable hotel with daily breakfast and some dinner (Chinese or local style).
- Professional Chinese/English-speaking tour escort throughout the trip; comprehensive itinerary and appropriately-timed schedule, admissions where applicable.

1 美國 - 巴黎 (法國) U.S.A. - PARIS (FRANCE)

今天搭乘豪華客機，飛越大西洋至法國浪漫之都“巴黎”。

Overnight flight to Paris, capital city of France.

2 巴黎(晚餐) PARIS (D)

抵達後，參觀羅浮宮鎮宮三寶——“維納斯”、“勝利女神”及“蒙娜麗莎”。巴黎的夜景，燈火輝煌，可自費參加賽納河遊船或登臨鐵塔，俯視夜景。

酒店: Novotel La Defense or similar.

Upon arrival in Paris, we start a tour to Louvre Museum with its 3 highlights of Venus, Winged Victory and Mona Lisa. In the evening, we will enjoy an optional tour of Seine River Cruise or Eiffel Tower.

3 巴黎 - 凡爾塞 - 巴黎 (早晚餐) PARIS - VERSAILLES - PARIS (B/D)



早餐後，參觀凡爾塞宮，其金碧輝煌的宮殿建築與御花園內的各式花卉、噴泉，讓人讚嘆不已。午後參觀聖母院的彩色玻璃窗花，以及艾菲爾鐵塔、香舍麗榭大道、凱旋門、協和廣場等名勝古蹟。

酒店: Novotel La Defense or similar.

After breakfast, we will take a short drive to the Palace of Versailles to see its collections of paintings, furniture and royal gardens. Then a tour of the Eiffel Tower, Champs Elysees, Concord Square, Arc de Triomphe and Notre Dame.

4 巴黎 - 滑鐵盧 - 阿姆斯特丹 (荷蘭) (早晚餐)

PARIS - WATERLOO - AMSTERDAM (HOLLAND) (B/D)

早上，遊覽法國皇帝拿破倫戰敗的“滑鐵盧獅子紀念碑”。午後，前往“北方威尼斯”-阿姆斯特丹，參觀著名的鑽石研磨工廠；隨後搭乘玻璃船在運河中作城市巡禮。繼往參觀皇宮、水壩廣場、中國城及櫺窗女郎。

酒店: Novotel Amsterdam or similar.

In the morning, proceed to Amsterdam, sightseeing tour includes Royal Palace, Dam Square, National Monument, China Town, Window Girls and Canal Cruise. Thereafter to visit a diamond factory.

5 阿姆斯特丹 - 布魯塞爾 (比利時) - 倫敦 (英國) (早晚餐)

AMSTERDAM - BRUSSELS (BELGIUM) - LONDON (B/D)

早晨驅車南下，途經原子能館，往比利時首都 - 布魯塞爾，開始市區觀光，包括著名的大廣場及小英雄像。午後前往車站，搭乘穿梭列車，通過英法海底隧道前往英國首都一倫敦。

酒店: The Copthorne Tara or similar.



We proceed to Brussels, capital of Belgium. Sightseeing tour reveals the Grand Place, Atomium and Manneken Pis. Then, heading to London, the Capital of England.

6 倫敦 (早晚餐) LONDON (B/D)

早上，參觀泰晤士河河畔的倫敦塔，觀賞世界最大的鑽石—非洲之星壹號，繼往聖保羅大教堂、西敏寺、白金漢宮及國會大廈。於中國城午餐後，轉往世界三大博物館之一的大英博物館，參觀埃及木乃伊、希臘神殿、羅塞塔石碑等稀有珍寶，令人大開眼界。

酒店: The Copthorne Tara or similar.

A morning city tour includes the Tower of London with its priceless jewels and St. Paul's Cathedral - the world's 2nd largest cathedral. Highlights include Westminster Abbey, Buckingham Palace. The Houses of Parliament and Trafalgar Square. After lunch in China Town, we visit the splendid British Museum with its art treasures. e.g. Egyptian Mummies and Various Artifacts.

7 倫敦 - 美國 (早餐) LONDON - U.S.A. (B)

今天帶著愉快難忘的記憶，搭乘豪華客機返回美國。CIAO!

After breakfast, transfer to the airport for your return flight with cherished memories!



規則及團費不包括：

- ※ 燃油費和機場稅。
 - ※ 小孩(12歲以下)與成人同房不佔床位，成人價的85%；佔床位，成人價減\$100
 - ※ 司機與導遊小費，建議小費每人每天10歐元
- Remarks and Excludes:**
- ※ Taxes and fuel surcharges.
 - ※ For child 12 and under who shares room with two adults, will be charged at the 85% of adult price; if extra bed is required, deduct \$100 from the adult price.
 - ※ Driver & tour guide's tips at 10 EUR per day per person.



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
www.americaasia.com



- 蒙市 626-571-2988
- 羅蘭崗 626-810-4388
- 鑽石吧 909-612-5777
- 阿凱迪亞 626-821-1986
- 喜瑞都 562-402-2558
- 爾灣 949-559-8088
- 西科文那 626-338-1100
- SOT# 1018680-10